
 

 1 

Zápis z kolegia d ěkana FŽP ze dne 25.10.2011 
 
Přítomni: PhDr. Benda, Mgr. Bogan, Ing. Brůna, Doc. Loučka, Mgr. Marková, Ing. Neruda, 

Ing. Richter, Mgr. Vojtíšek, Prof. Vráblíková  
Omluveni:  Doc. Janoš - ŘD 
 
Bod č. 1 – Informace z kolegia rektora (od rektora) 
• Ceny rektora 2011 - 7/12/2011 bude předávání cen rektora – navrhnout max. 5 kandidát ů 

za součást – za KPV byla navržena – doc. Blažková. Interní termín pro podání návrhů doc. 
Janošovi: T.: 31/10/2011 

• Rektorské volno bude  18/11/2011 . 
• OHK - návrhy na ocenění studentů s tvůrčími potenciálem - jen z technických oborů ! 
• Slavnostní zasedání ke 20. výročí UJEP bude 3/11/2011 od 16:00 hod. v hotelu Clarion 

v Ústí nad Labem (pro pozvané).  
• 14/11/2011 bude slavnostní představení My Fair Lady v Městském divadle v Ústí nad Labem 

přednostně pro zaměstnance UJEP, případně hosty – individuálně objednávat vstupenky! 
 
Bod č. 2 –  Výročí 20 let FŽP  
Dne 18/10/2011 od 10:00 – 13:00 h. v aule FUD proběhla konference k 20. výročí FŽP. Zúčastnilo 
se celkem 70 pedagogů, studentů a hostů.  
• Prezentace v tisku a rozhlasu – Z.: Ing.Neruda – informoval Mgr. Šikovou. 
• Program: 1. Historie FŽP – stud. programy a obory - děkan 

  2. Věda a výzkum – nejdůležitější projekty – doc. Janoš  
  3. Spolupráce s tuzemskými a zahraničními partnery – Ing. Neruda 
  4. Diskuse 
  5. Občerstvení 

Bod č. 3 –  Studijní obory  
• Připravit návrh rozšíření akreditace KS n.Mgr. OH + RK při stávajícím personálním obsazení – 

je třeba ihned zpracovat studijní opory a umístit je na stránky kateder – část zcela chybí! 
Přípravu zajistí garanti předmětů v oborech OH a RK, případně s dalšími vyučujícími! 

      T.: 30/11/2011,  Z.: KTEV, KPV.  
• Byl rozeslán pracovní návrh Bc. stud. oboru – specializace v rámci OŽP „Správa chráněných 

území“ s formou PS a KS. Byla doručena připomínka - zvýšit zastoupení právních a 
ekonomických předmětů! 

       Z.: KSPV.  
Bod č. 4 –  Přijímací řízení do akademického roku 2012/2013  
• V podmínkách přijímacího řízení do ak. roku 2012/2013 je uvedena podmínka, že příslušný 

obor a forma studia bude otevřen v případě přihlášení min. 20 uchazečů. 
Bod č. 5 – Úvazky, personální zajišt ění výuky 
• Připravit pro rozpočet na r. 2012 návrh rozdělení finančních prostředků na katedry (s rezervou 

pro děkanát) dle „studentokreditů“.  Z.: Mgr. Bogan, Mgr. Vojtíšek   
• Zapojení mezd z projektů do tarifů pedagogů – letos nekrátit na odměnách řešitele. Odměny 

z projektů musí uhradit odvody (SP, ZP, daň za mzdy). Jedno z možných řešení pro rozpočet 
na rok 2012 – mzdové prostředky z projektů  členit - 2/3 částky na osobu do platu, 1/3 
odměna. 

 
Různé:  
Děkan  
- S ateliérem SIAL byly diskutovány další možné úpravy studie lokalizace a základního 

členění objektu „A“ v kampusu pro PřF+FŽP. Návrh byl projednán u pana rektora za účasti 
paní kvestory, děkanů a tajemníka FŽP. Na katedry byl rozeslán návrh počtů a ploch 
místností plánovaných pro FŽP.  

- Děkan s tajemníkem zpracují variantně možnosti vývoje fakulty v následujících cca 5 – 10 
letech. 
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- Byl přípraven návrh směrnice k finančním záležitostem – platby externistům na dohody, 
posudky, vedení závěrečných prací, pronájmy prostor apod. – Z.: tajemník  T.: do p říštího 
kolegia.  

- Projekt arboreta u jezera Most zpracovává magistrát města Most - účast FŽP přislíbena – viz 
e-mail na KPV. – Z.: Ing. Roubíková . 

- MŠMT – dopis ministra J. Dobeše – nebyl podán návrh zástupce do Akreditační komise.   
- Příprava Ph.D. studia na FSE ve spolupráci FŽP a Př.F – Z.: KPV  - spolupráce 

s Dr.Koutským. 
- Společné výzkumně vzdělávací centrum – koordinuje Mgr.T. Oršulák – VYCCERO UJEP – 

vedení FŽP byla doručena anotace projektu. 
- V úterý 29/11/2011 bude od 10:00 hod. v aule FŽP přednáška a diskuse s Ing Danou 

Drábovou, předsedkyní Státního úřadu pro jadernou bezpečnost. 
Dr. Benda   
- Ing. Martin Neruda byl delegován do RVŠ. 
- Zasedání AS FŽP bude 2/11/2011 od 15:30 v místnosti č. 211 – zúčastní se děkan 

s tajemníkem. 
Doc. Janoš  
- Udělen grant GAČR – „Nanokrystalické oxidy kovů pro bezpečnou a rychlou degradaci 

organofosforečných pesticidů“ pro r. 2012-2014 – Mgr.V.Štengl, ÚACH Řež + Dr.P.Kuráň, 
FŽP. 

- Ještě lze podávat návrhy do edice FŽP na monografie a skripta – T: 31/10/2011. 
- Využití dodatečné institucionální podpory – prosadit na rektorátu stejné dělení jako u 

prostředků ostatních věnovaných inst. podpoře. Řídí se zákonem na podporu VaV !!! 
- Je rozpracován projekt na sdílené pracoviště  - FŽP+VŠCHT+VUT. 
- Studia Oecologica – lze posílat další příspěvky. 
Ing. Br ůna 
- Bez připomínek. 
Mgr. Bogan 
- Pozor na zapisování výsledků studia do STAGu - vždy odpovídá vyučující! 
- Předmět musí mít student vždy zapsán ve STAGu, index je kontrolní doklad! 
- SZZ – příprava komisí a pořadí studentů – vyvěšeno na webu, respektovat účast ve 

zkušebních komisích, nepovolovat sl. cesty pedagogům v termínu 7 – 11/11/2011. 
- Zajistit přístupy k protokolům pro tajemníky komisí – Z.: Mgr. Bogan. 
Mgr. Vojtíšek  
- Bez připomínek. 
Mgr. Marková  
- MUDr. Trmal chce v ZS 2011 ukončit pracovní poměr – připravit výběrové řízení. 
Ing. Neruda  
- Exkurze do podniků – nahlásit plán na rok 2012. 
- Možnost částečné úhrady konferenčních poplatků nebo vydání publikace v roce 2012. 
- Zástupci univerzity ve Vladimíru – návštěva FŽP bude asi v posledním týdnu před Vánocemi. 
- Společnost pro pozemkové úpravy – volba nového vedení v r. 2012. 
- Euroregion Labe – schůzka v Ústí n.L. – zúčastní se Ing. M. Neruda, Ing.J. Zahálka končí 

účast v projektu. 
- Doc. Jeřábek: 3.- 5. 11/2011. – konference v Dubí – Česko-Saské pohraničí. 
- Dne 7/11/2011 – pracovnice z USA – využití GIS – jednání na Př.F UJEP. 
Prof. Vráblíková  
- Vzdělávací projekt – jednání ve Freibergu. 
Doc Lou čka  
- Příprava rozpočtu – pravidla – základem studentokreddity. Dle rozvrhu a zapsaných studentů 

rozpracují Mgr. Bogan a Mgr. Vojtíšek. 
 
 
Příští kolegium bude v úterý, 15/11/2011 od 13:00 hod in, KV 211   
 
Zapsal:  Ing. Richter, děkan 


